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Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Orbán Viktor Miniszterelnök úrnak

„Miért módosították a panzió fogalmát? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Megjelent a szálláshely-szolgáltatási tevékenység folytatásának részletes feltételeir ől és a
szálláshely-üzemeltetési engedély kiadásának rendjér ől szóló 239/2009. (X. 20.) Korm.
rendelet módosításáról szóló 301/2017 . (X. 18 .) Korrn. rendelet mely alapján a 239/2009 . (X.
20.) Korm. rendelet 2 . § d) pontja helyébe a következő rendelkezés lép :

„d) panzió: az a kizárólag szálláshely-szolgáltatás folytatása céljából létesítet t
szálláshelytípus, amelyben a szálláshely szolgáltatása mellett a reggeli szolgáltatás kötelező ; a
hasznosított szobák száma legalább hat, de legfeljebb huszonöt, az ágyak száma legaláb b
tizenegy, de legfeljebb ötven . ”

A Kisfaludy Szálláshelyfejlesztési Konstrukció keretében panziók fejlesztésére országosa n
váltak elérhet ővé vissza nem térítendő támogatási források . Az október 5-én megjelent
felhívásokra október 19-től lehetett benyújtani a támogatási igényeket.

A fentiek kapcsán a következő kérdéssel fordulok a Miniszterelnök Úrhoz:

Van-e összefüggés a támogatási igények október 19-től lehetséges benyújtása és a
kormányrendelet október 18-i megjelenése között ?

Budapest, 2017. november 6.

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágne s
Demokratikus Koalíció
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